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Viestintäsuunnitelma

HYVINVOI 2

 Va. kehittämisasiantuntija Ulla-Maija Paukkeri esittelee Pu das jär ven
kaupungin viestintäsuunnitelman luonnosta.

 Pudasjärven kaupungin viestinnän tarkoituksena on edistää asuk kai den,
kaupungin työntekijöiden ja luottamushenkilöiden tie don saantia sekä
osallistumis- ja vaikuttamismahdollisuuksia. Vies tin näl lä pyritään lisäämään
myös kaupungin tunnettavuutta ja vah vis ta maan eri sidosryhmien
toimintaedellytyksiä.

 Viestintäohjeet pohjautuvat kaupungin strategiaan. Kaupungin vies tin tä
pohjautuu avoimuuteen ja kuntalakiin (Kuntalaki § 29). Kau pun gin hal li tus
hyväksyy yleiset ohjeet Pudasjärven kaupungin vies tin nän ja tiedottamisen
periaatteista sekä nimeää viestinnästä vas taa vat viranhaltijat (Pudasjärven
kaupungin hallintosääntö 2019, §6).

 Kaupungin viestinnästä vastaa hallintoiminta henkilöstöpäällikön joh dol la.
Vastuualuejohtajat ja toimitusjohtajat ovat normaali olois sa vastuussa
oman vastuualueensa operatiivisesta vies tin näs tä ja sen sisällöstä.

 Kaiken viestinnän on noudatettava kaupungin viestintäohjelmaa ja ylintä
viestintävastuuta kantavien antamia ohjeita.

 Erillinen viestintäsuunnitelma tehdään aina asioista, jotka ovat vai ku tuk sil-
taan merkittäviä ja/ tai kestoltaan pitkiä. Hyvässä vies tin tä suun ni tel mas sa
toimenpiteet ovat realistisesti toteutettavissa, ja ne määritellään
tavoitteiden ja kohderyhmien mukaan. Vies tin tä suun ni tel ma ei ole
staattinen vaan sitä pitää päivittää ja seurata so vit tu jen asioiden
toteutumista.

 Luottamusjohdon viestintärooli on valtuuston hyväksymä ta lous ar vio,
toimintasuunnitelma, strategia ja hallintosääntö, jotka an ta vat puitteet
viestinnälle. Hallitus linjaa viestinnän ja markkinoinnin to teu tus ta
hyväksymällä viestintäohjelman ja  ohjeet. Poliittisten päät tä jien rooliin
kuuluu viestintäsuunnitelman visiointi ja kom men toin ti omasta
näkökulmasta.

 Esitysmateriaali lisätty sähköiseen kokouspalveluun.

 Ulla-Maija Paukkeri pyysi hyvinvointivaliokunnalta kommentteja vies tin tä-
suun ni tel mas ta.

 Hyvinvointivaliokunta keskusteli viestintäsuunnitelmasta. To det tiin, että
valiokunnan jäsenet tutustuvat materiaaliin ja kommentit kä si tel lään
seuraavassa kokouksessa.


